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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goede morgen, goede dag aan u, zoals 

gewoonlijk, waar en wanneer u ook luistert naar deze serie van Kennis 

Zoekers van de Keshe Foundation Ruimteschip Instituut, (: 18). waar u 

ook bent, wij verwelkomen u weer op een andere bijeenkomst van wat 

ik noem, nieuwe wetenschappers nieuwe generatie Kennis Zoekers 

(KS) van het Universum dan fysicaliteit (P) van de mens.

We hebben de afgelopen weken en maanden les gegeven over de 

Kosmische Stralen (CR), over interactie en toestand, en de richting 

waarin de mens zal reizen. Hoe de mens een nieuwe manier van 

begrijpen heeft gevonden. Hoe de mens een sprong maakt van een 

fysieke passagier van het Universum te zijn als deel van zijn structuur, 

naar het zijn van een passagier van de velden van het Universum.

Om dit te leren kennen, om er meester in te worden, duurt een lange, 

lange tijd. Maar ergens, op een of andere manier moeten we beginnen. 

Ergens moeten we de eerste, wat ik noem, peuterstapjes zetten. 

Misschien zijn de eerste stapjes het kruipen naar de kennis, naar het 

(proces van) begrijpen. En dit is en blijft een van de grootste dilemma's 

voor de wetenschap, niet alleen op deze planeet, maar in het hele 

heelal. We hebben geen universiteiten, we hebben niet wat we 

noemen, diploma's en de hoed op het hoofd om te laten zien dat we 

het begrepen hebben. De hoed op het hoofd komt van verlichting in 

de wereld van de Schepping. We moeten begrijpen hoe, waar, en de 

manier, en de toestand die daartoe, en het waar en wanneer van het 

creëren. En wat we eruit halen. Wat verwacht je daaruit?



Zoals ik vele malen heb gezegd en u zult begrijpen, (:20). dat de tijd 

zeer spoedig zal komen, wanneer u door het laten vallen van een 

"druppel" in het aquarium die vis zult scheppen. En u zult zien, dat de 

mens die een druppel energie, niet een druppel water, in een tank 

beheerst, een toestand van leven schept. Die tank kan een aquarium 

zijn, of een planeet, of een heelal. Het is de mens die beslist waar die 

druppel energie zich zal manifesteren, zich zal vormen, een nieuwe 

toestand van begrip zal brengen. En daarmee zal een nieuw tijdperk 

aanbreken in de wereld van de wetenschap van het Universum, niet in 

de wereld van de lichamelijkheid van de mens.

Zij die een klein beetje van de werking begrepen, en de dingen die 

nodig zijn om het fundamentele leven van de man in het Universum te 

zijn, zij noemden zichzelf profeten en zij profeteerden, en zij die de 

profetie misbruikten, creëerden een voorwaarde voor hun gebrek aan 

kennis van de ware profetie, om de man te misbruiken. Zoals wij u, als 

Kenniszoekers, hebben geleerd, zult u nooit profeteren, maar u 

onderzoekt, u begrijpt wat het betekent, wat er is gezegd, hoe past het 

in de interactie van de velden? Hoe past het in het samenbrengen van 

de werkelijkheid?

De realiteit van de twee dimensies van het leven, de lichamelijkheid, 

en energie als plasma. Hoewel de lichamelijkheid zelf deel uitmaakt 

van het spectrum van die energie. (:22). Wat is er met ons gebeurd? 

Hoe kleden we ons om? We dragen een zwembroek en we springen in 

het zwembad. We waren de Ziel van de Mens (STM) en we springen in 

de oceaan van het Universum. Maar de grootste angst van de mens is, 

hoe kan hij eruit springen en de lichamelijkheid hebben, als hij uit de 

oceaan van de velden het Universum komt. Hoe "moet ik," of niet? Zou 

ik? Zou ik worden? Kan ik terugkomen? Dit zijn al de vragen die 

werden gesteld.



Gisteren, (deden we) een van de vliegproeven. We testten dit op een 

zeer verbazingwekkende manier. Maar de Kenniszoeker die met ons 

deelneemt aan dit soort testen, begreep niet, kon niet bevatten wat er 

gebeurde. Hij keek nog steeds naar de dimensie (D) van 

lichamelijkheid. Hij keek naar, "Ik ben er niet, ik kan er komen." We 

konden de STM isoleren van de velden van het Universum. "Ik voel 

niets," zegt hij, er is niets gebeurd. Ja, omdat je geïsoleerd bent. Als je 

binnenkomt, gebeurt er niets om je om te zetten in de D van P, omdat 

we je geblokkeerd hebben. Je bent er, je verplaatst het systeem 

onmiddellijk naar een andere positiecombinatie.

Ik zie de velden met de klok mee draaien, dit is de tijd, dat je reist en je 

hebt het nog steeds niet begrepen. Want de rotatie met de klok mee 

betekent voor de mens, vertrek. Je noemt het magnetisch (M). In de 

veldcombinatie van de MaGravs, praat je over rechtsom en linksom. 

(:24). En ik kan gaan, ik kan voelen dat er energie is om te gaan, maar ik 

moet gaan. De "maar" was om verbinding te maken met de eerste 

instelling van D van P als je eenmaal aankomt.

Dit is een deel van de kennis die ontbreekt. Dit is een deel van de 

kennis, die we niet hebben gedeeld, en het vereist de "man van 

wijsheid" om het te begrijpen. Hoe spring je van de lichamelijkheid van 

de Mens in de poel van het Universum? En dan hoe spring je van de 

poel van het Universum in de lichamelijkheid van de Mens? We 

hebben je getest, we hebben je in de systemen gebracht, we hebben 

je geleerd hoe je moet komen eten, hoe je met de wereldleiders moet 

praten en elke mogelijke truc. We hebben je naar buiten gebracht om 

je te leren, je kunt teruggaan, je kunt in contact komen met, je kunt de 

dimensie van de velden van het Universum gebruiken.

Nu begint het spel in de komende tijd om die dubbelzinnigheid, dat 

gebrek aan kennis, die de man heeft, hoe terug te gaan van die D van 

de energie naar de D van de lichamelijkheid. In feite doet je Ziel dit op 



het punt van de dood, het verlaat de lichamelijkheid van de man, en 

onmiddellijk wordt het gepositioneerd in het Universum, wordt 

gedicteerd. Het zwerft niet rond, ik ben een zwerver om mezelf te 

vinden, om mijn Ziel te vinden, om te vinden wat ik ga worden. Hij 

komt onmiddellijk aan, op de punten en de bestemming, die door 

hem zijn gecreëerd. Dus de mens wordt geen nomade in de dimensie 

van het Universum en de Unicos. Het is ogenblikkelijk. Maar op het 

punt van het evenwicht van het veld van de STM, (:26). en in de 

dimensie en positie van het Universum, dan moet de Ziel de D van 

lichamelijkheid creëren. Het heeft geen zin om daar alleen te staan. Je 

probeert de anderen te vertellen dat ik hier ben, ik probeer een nieuwe 

dimensie te creëren.

De STM begint op dat punt van aankomst de dimensie van de 

traagheid van de patronen van de velden van het Universum te 

absorberen en te creëren, om het begin van een ster, een begin van 

een sterrenstelsel, een begin van een Universum te beginnen. Niet alle 

Zielen van de Mens zullen eindigen in een sterrenstelsel, of eindigen in 

een Universum, sommige Zielen van de Mens worden het begin en het 

begin van het Universum. Zij zijn zo zuiver, en ook op wat wij noemen, 

"het niveau van inzicht in het proces van de Schepping", dat zij de 

schepper worden van een nieuwe cyclus.

En dit is wat de mens moet begrijpen. Je komt uit de energie en hoe 

begin je die nieuwe cyclus? Hoe begin je aan een nieuwe levenscyclus, 

een nieuw zonnestelsel, een nieuw sterrenstelsel, een nieuw 

universum? Zelfs misschien om deel te worden van de 

Scheppersvelden van de Schepping, vanuit het punt van nabijheid tot 

de Schepper. De mensheid moet dit punt begrijpen.

En stel jezelf dan één vraag, als mijn ziel op het moment van het 

vertrek uit mijn D van lichamelijkheid, zijn plaats kent, en zich dan 

weet om te zetten naar de D van P op een bepaald punt in tijd en 



positie, (:28). wat heb ik dan niet begrepen? Wat mis ik in de Kennis 

van de Schepping, in de wijsheid van de mens?

Als mijn Ziel zijn positie kent, op het punt van vertrek, en een nieuw 

leven begint, misschien in de dimensie van lichamelijkheid, 

ogenblikkelijk als een zaadje van een ster, dat geeft de dimensie van 

de tastbaarheid. Waar ben ik bang voor? Waar maak ik me zorgen 

over? Als ik ga waar mijn emotie en gevoel is om van New York naar 

Londen te gaan. Waarom ben ik bang om New York te verlaten? Zit je 

op de trap voordat je in een auto stapt: “Ga ik naar Londen?”

Als je in een auto stapt ga je naar het vliegveld. Zit je en zeg je, “zal ik 

een vliegtuig nemen, zou ik in Londen aankomen?” Als je in het 

vliegtuig stapt en je gaat richting Londen, “Zou ik in Londen 

aankomen?” En dan land je en je loopt, en je gaat de luchthaven uit, en 

je krijgt een kus op een knuffel van je familie en de vrienden, oh, ik ben 

aangekomen, het systeem werkte. Bracht me in een kleine, wat ik 

noem, "blikken doos" naar Londen, en ik vertrouw erop.

Maar de mens vertrouwt zijn eigen bestaan niet. Vraag nooit, zou ik 

aankomen. Jouw vraag is, wat kan ik geven als ik aankom? Dan kom 

je aan. Zolang ik het ben, kan ik bevestigen, dat ik kan komen. Je gaat 

nooit weg, omdat je niet... je weet niet eens zeker of je kunt gaan. Waar 

wil je heen om mee te beginnen? (:30). Het gebrek aan vertrouwen, 

gebrek aan begrip, gebrek aan niet weten. Hoe komt het dat mijn Ziel 

weet waar ze heen moet als ze mijn lichamelijkheid verlaat, maar dat ik 

niet weet waar ik heen moet als ik, wat ik noem, "de passagier van mijn 

Ziel" word. Zolang ik wil blijven in de dimensie van P.

Dit is waar, en dit is de reden dat we de leringen hebben gebracht. Dit 

is een van de belangrijkste redenen waarom we dit begonnen zijn, "te 

spelen" op 16 december, het bezoeken van de Schepper. Ik steek mijn 

voet uit, kijk of het warm genoeg is, of het echt is. In januari ga ik dat 

doen. In februari test ik of ik mezelf kan voeden. In maart kan ik zien 



of ik gelijk ben aan de wereldleiders, dat ik me geen zorgen hoef te 

maken. De volgende sessie in april, wil ik zien of ik verslaafd kan raken 

aan bewegen.

De reden dat we de verslaving (sessie) plaatsen is niet voor je alcohol, 

je drugs, of seks. De reden dat we de sessie van de verslaving in april 

zetten, is dat je niet verslaafd raakt aan in de dimensie van de Ziel 

willen gaan. Ik ga erheen. Ik ga daarheen. (:32). Ik doe dit, en ik doe dat. 

Er ontbreekt iets, ik ben er niet geweest. In zekere zin maken we niet 

Azar nummer 2. Ze wil overal ter wereld gaan, elke emotie testen met 

elk mogelijk gereedschap, en elke plant, en alles, dat om mezelf te 

vinden. Als ik het kan controleren.

De reden hiervoor is dat het reizen door het heelal en het kennen van 

de mogelijkheden die je hebt, verslavend werkt. En de verslaving is 

ongeneeslijk, omdat je de liefde van de Schepper voelt. En als een 

verliefde weet je niet waar je heen moet. De reden dat we de 

verslavingssessie plaatsen is deels voor jou om de oprechtheid en de 

inzet te begrijpen van je Ziel van Fysiekheid aan je Ziel, dat ik blijf. Ik 

ben één en ik blijf één. Dan begrijp je, hoe het proces van de 

Schepping je tot stabiliteit brengt, je tot het punt brengt van niet 

verslaafd te zijn, maar verbonden te zijn.

Want je leert de energie vrijmaken, die leiden tot meer verheffing en 

opwinding van de Ziel, beweging van lichamelijkheid naar de Ziel. 

Bewegen van het ene naar het andere, deel uitmaken van hetzelfde 

ding. Dus, wat we leerden, en wat we toonden vanaf het begin, komt in 

werking. En op een bepaalde manier begrijpt de mensheid ‘wat ik 

moet doen.’ Kan ik, kan ik reizen in de dimensie van de Ziel, de 

dimensie van de lichamelijkheid creëren, en kan ik dan vertrekken met 

die Ziel? Zou ik de wat wij noemen, verbinding van mijn Ziel op deze 

cyclus van het leven kunnen dragen?



De grootste angst, de grootste onzekerheid voor de mens is dat, als hij 

zijn Ziel op bandbreedte kan dragen, op het spoor van waterstof (H) 

en koolstof 14 (C14). Zou de STM naar die D gaan? Zou de STM leren 

hoe hij D van andere materialen magnetische veldsterkte kan 

toevoegen om zich te manifesteren als een regendruppel, als een 

wolk, als een fysicaliteit van een plant, een schepping in D van de 

Schepper, en tegelijkertijd in staat zijn zich terug te voegen en de 

spanwijdte van het U af te leggen.

Dan kan de mens de dimensie van C14 leren kennen. Als de mens 

begrijpt hoe te opereren binnen de D van de koolstof, die in zekere zin 

de fysieke manifestatie is van de velden, en niet de stralen van het 

Universum, dan zal de mens een stap verder gaan.

In zekere zin, als je teruggaat naar het onderwijs uit het verleden, 

zeiden we altijd, je begint met een straal interactie van de straal met 

hun eigen creëert de velden. (:36). En dan creëert de interactie van de 

velden met zichzelf creëert een materiestaat, zij het de koolstof, zij het 

koper, zij het goud. En dan interactie van deze velden op zichzelf in 

zichzelf, creëert een cyclus van leven.

Dus, het begon van een straal, naar een plasma, naar fysica, naar 

chemie, biologie, en de energie genaamd, de STM, die in die positie, als 

gevolg van interactie van zichzelf, en wordt een andere bal plasma die 

we een Ziel noemen. En dan begint de cyclus opnieuw, "Ik ben het 

Begin en het Einde."

Stralen die uit een plasma worden uitgezonden, beginnen dezelfde 

cyclus opnieuw, tot het teruggaat naar het begin, dat in wisselwerking 

met zichzelf een plasma begint te creëren, en een plasma naar een 

ander punt, naar een ander punt en weer terug. Dit is een cyclus van 

de Schepping. Dit is een manier waarop de Schepping tot stand komt. 



Maar op elk moment binnen dit veld is de essentie van oorsprong, wat 

wij noemen, nul-tijd, wat wij noemen, de Schepper.

Dit is een van de grootste vragen, die ik jaren en jaren geleden aan 

vele wetenschappers in de kosmologie en aan de kernfysici heb 

gesteld, en ik heb dit een paar keer in het onderwijs uitgelegd. In de 

wereld van de wetenschap van de mens van vandaag, noemen we het, 

de Noordpool en Zuidpool. (:38). We zeggen dat de magnetische 

velden binnenkomen, en dan gaan ze uit. Waar veranderen ze van 

gravitatie (G) naar magnetisch (M)?

In feite veranderen ze nooit, het is een continue cyclus. Het is het punt 

van de waarnemer. Punt van observatie. En dit proces is waar je als 

Kenniszoeker tot inzicht moet komen. Wat er gebeurt op een bepaald 

punt van de waarneming, en wie het kan verklaren, wordt geen 

Profeet. Of wie het punt van interactie kan zien, kan het niet gebruiken 

om de anderen te misbruiken, want ik kan zien hoe en zij niet, dus 

profeteer ik wat ik zie. Maar in feite ben ik de waarnemer, omdat ik iets 

meer weet. Ik word geen profeet.

Het spel van de kennis is niet om een tovenaar te zijn, niet om een 

profeet te zijn. Het spel van de kennis is om te delen, dat meer 

mensen begrijpen, dat van hen, in interactie van de velden ergens in 

het Universum, je wordt geprofeteerd door de anderen. Dat wat zij 

voorspellen, wat de kennis betekent.

Als de mens dit begrijpt, zal de mens nergens profeten accepteren, 

geen tovenaars in welke positie en dimensie dan ook in het 

universum. Omdat de mens zoekt naar de velden van interactie, de 

mens zoekt naar de zin van het leven, en wat het betekent, en hoe 

betekent het, en wat schept het. Hoe zou het mij raken, dat ik begrijp, 

dat ik geen tovenaar accepteer. (:40). Want ik ken het spel van de 

magie, ik weet wat ik moet mengen, hoe ik het moet mengen, begrijp 



het, en dan word ik de magiër. En dan is de feitelijke waarheid, dat ik 

geen tovenaar kan zijn, omdat ik deel uitmaak van de cirkel van de 

tovenaar, die het werk van het Universum begrijpt.

Als je dit als Kenniszoekers begrijpt, heb je het gekraakt, heb je de 

cyclus voltooid. En dan zoek je naar de tijd, positie, veldsterkte, 

dimensie en interactie. Dan begrijp je, dat er geen profetie nodig was. 

Je moet een bepaald punt van de interactie begrijpen, een bepaald 

punt van evolutie, interactie creëert emotie. En dan moet je begrijpen 

dat de emotie de regelaar wordt van de interactie, de regelaar van wat 

er gaat gebeuren met de Ziel. "Ik maakte de Mens naar het beeld van 

Mijzelf," hoe kan de Mens emoties hebben, maar de Schepper niet, 

aangezien de Schepper die emotie schiep voor de Mens om te 

begrijpen? Je bent een beeld van de Totaliteit.

Maar de vraag aan jou, was de emotie van de Schepper bij mij, binnen 

de cyclus van ??. Dat, in dit punt, ik een deel ervan voel. Ik noem het, 

liefde, ik noem het, pijn. Maar welk ander deel van deze emotie, waar ik 

geen voorrecht op heb, moet nog tot mij komen om deel te worden 

van mijn kennis? (:42).

Zoals ik al vele malen heb gezegd, de mens zal nieuwe emoties gaan 

begrijpen, maar deze emoties zijn niet iets nieuws. Het komt als deel 

van het, "Ik maakte de mens naar het beeld van Mijzelf". Je draagt Mijn 

emotie, en je begrijpt de emotie pas als je eraan toekomt. Het heeft 

geen zin om een kind van zes maanden, twee maanden of een jaar te 

vertellen hoe een man en een vrouw verliefd worden en hun leven 

geven om bij hun geliefde te zijn. Omdat het nog niet volwassen is om 

te begrijpen wat dat betekent. Voor hem is het de liefde van mama, 

papa, misschien broers, misschien de kat. Hoeveel ik ook liefheb, maar 

de essentie van liefde verandert als het om een minnaar gaat, om een 

andere partner.



In zekere zin moet de mens leren verliefd te worden op de Schepper. 

En dan wordt de mens volwassen. Want dan geeft hij dat hij ontvangt, 

dan wordt hij verlicht met de kennis van de emotie van de Schepper. 

Wat jij noemt, Mitra, de kennis van verliefdheid dat je alles geeft voor 

de minnaar om te begrijpen hoeveel je liefhebt. Maar in zekere zin, als 

de minnaar je ontkent, of je negeert, heb je geen liefde ontvangen, je 

hebt niets gedaan, je hebt toegevoegd, maar je hebt nooit ontvangen 

om verheven te worden.

Dan betekent het voor de mens om te begrijpen, wat heb ik niet 

gegeven om die verhoging te ontvangen? (:44). Waar zoek ik? Waar 

heb ik de fout gemaakt in het begrijpen, want dan kan ik het laten zien 

in de dimensie van P. Ik zeg je, ik hou van je. Ik begrijp het alleen niet. 

Ik koop je een rode roos, ik koop je een doos chocolade om de liefde te 

tonen, ik koop je wat je leuk vindt, om je te laten zien, hoeveel ik van je 

hou. Hoe vaak heb je niet een geschenk aan je geliefde gegeven, en 

het wordt gewoon op tafel gezet en ergens anders neergelegd? Je 

zegt, waarom heb ik dit allemaal gedaan? Wanneer de liefde niet 

gewaardeerd wordt, wanneer het niet begrepen wordt. Ik heb alle 

moeite gedaan, ik heb de halve stad afgereisd om de kleur te vinden 

die hij mooi vindt. Maar voor hem is het een ander stuk, omdat hij 

ergens anders van houdt. Het werk, de baan, het voetbal en de rest is 

belangrijker op dat moment, dan wanneer je de dimensie van 

lichamelijkheid van de roos gaf, of de doos chocolade. Omdat de 

emotie niet werd overgedragen, maar alleen (fysiek) ontvangen.

Zoals ik onlangs tegen een diplomaat zei, brengt de Keshe Foundation 

de liefde voor kennis. Het is de verantwoordelijkheid van uw leider om 

de liefde voor vrede te creëren met de kennis die wij als liefde geven. De 

diplomaat, een vrouw, keek in mijn ogen en zei, Mr. Keshe, ik begrijp het 

niet. Ik zei, je zult het nooit begrijpen. Omdat je nooit verliefd bent 

geweest op vrede. Je bent een diplomaat. Je bent gewoon een 



ambassadeur. (:46). Omdat je de essentie van de leider niet hebt. Je 

bent op papier een naam, maar niet in de emotie.

Dit is wat jullie als Kenniszoekers moeten begrijpen, de essentie. Maar 

hoe doen hoe wordt de emotie overgebracht in het universum? Het 

had een geur, je noemt het, een geur. Maar hoe meet ik emotie? Hoe 

voel ik de emotie? Ik ben een ziel. Ik ben een pak energie. Hoe voel ik 

een emotie als ik een andere Ziel tegenkom in de dimensie van het 

Universum. Als hij van me houdt, als hij mijn energieën wil, hij wil een 

deel van mijn velden, hij wil me iets geven, hij wil niets, hij wil geliefd 

zijn.

Zoals ik onlangs tegen een vriend van mij zei, zou de Man van het 

Universum de Moslims van het Universum worden, 4 vrouwen en 40 

minnaars? Of leert de Mens in de dimensie van één Ziel, één leven? 

Je kent de regels van Mohammed. Als je zoveel kilometers weg bent 

van je vrouw, zoveel kilometers, en je moet een nacht wegblijven, of 

meer, dan kan je een parttime vrouw voor die nacht dat je weg bent. 

Zou je ook doen als je reist met je Ziel zoals jij het noemt, in een 

dimensie van een ander universum? (:48). Het is te ver, je bent 200 

vrouwen en 2.000 partners kwijt, ook al kun je direct terugkomen. De 

liefde komt op, hoe lang wil je wegblijven? Maakt niet uit wat de 

afstand is.

Ik maakte hier altijd grapjes over met mijn ex-vrouw. Ik reisde veel 

toen de kinderen klein waren, maar ik reisde elke avond terug naar 

Manchester en nam morgenochtend weer een vlucht om te gaan. En 

ik zei altijd tegen haar, dat ik een goede moslim had moeten worden. 

Want het is bijna 500 kilometer en meer dan , ik denk ongeveer 40 

kilometer kan je een vrouw nemen. Vermenigvuldig dit aantal 

afstanden, ik kan 10 vrouwen nemen in één nacht. Ik ben van plan om, 

ik kom morgen terug en ik kan het uitbreiden, want het is ver. Maar nu 

hebben we vliegtuigen, en straalvliegtuigen en wat dan ook, en we 

overbruggen de afstand. Nu wordt automatisch een deel van wat 



geprofeteerd was als profeet, door de kennis en technologie, 

achterhaald.

Zo zal het ook zijn met de Mens in de dimensie van de ruimte van het 

Universum. Er is geen tijd in de ruimte, en je leeft een leven door de 

dimensie van het leven van Mitra. Het maakt niet uit wat de afstand tot 

de Schepper is. De afstand is de liefde van de Schepper, die nul-tijd en 

plaats en positie is. Je bent nooit weg, je bent nooit ver. Je kunt niet 

naar de andere kant van het universum reizen, want het universum 

ben jij. (:50).

Dan komt het, hoe komt het dat we tot nu toe nooit het effect, de 

emotie, de manier waarop de emotie reist hebben begrepen. We 

ruiken het als een geur, maar we kunnen het niet voelen als een 

emotie. Waar schuilt de emotie van de Schepper in, dat het zich in ons 

manifesteert, en tegelijkertijd in onze kinderen? Hoe brengen we de 

kleur van het oog, het gedrag en de emotie over op ons kind? Is dit 

niet wat de Schepper met ons heeft gedaan, en wij hebben het 

aangepast aan ons.

Hoe is de emotie van de Schepper bij ons aangekomen, in onze Ziel, in 

ons bestaan op de, wat ik noem, supersnelweg van de H (waterstof)? 

Dan komt het tot een grotere vraag, is er een dimensie van het veld, 

die de mens tot nu toe niet onder ogen heeft gezien? En is dat het 

stukje dat ontbreekt, voor de mens, Schepping in de dimensie van, 

wat ik noem, plasma van de Ziel, of dimensie van manifestatie van 

lichamelijkheid? Hoe komt het dat ik zichtbaar ben voor sommigen, 

en niet gezien wordt door anderen, omdat hun velden een andere 

lengte hebben dan ik?

Ik stelde deze vraag in een van de chats van NASA jaren geleden, en 

misschien 20 jaar geleden. Ze besloten allemaal dat ik te veel les geef 

en ik stelde vragen, waar ze toen geen antwoord op hadden. NASA 



heeft ons laten zien dat er levens zijn boven ons als plasma, (:52). we 

zien hun schaduwen. Stel jezelf deze vraag. Dan vind je misschien een 

antwoord in de dimensie van P. We horen, we zien in het nieuws dat 

een man werd aangereden door een auto, omdat beiden een dimensie 

van P hadden. Hoe vaak is de mens van de landingsbaan opgestegen, 

hoe vaak hebben we deze raketten en astronauten de ruimte in 

geschoten.

Trouwens, een van hen is nu een Iraanse vrouw. Als je het Witte Huis 

hoorde, het vieren van het Iraanse Nieuwjaar vorige week. De eerste 

Iraanse ruimte hoofd wat ik noem, groep van het Space Lab, is een 

Iraanse vrouw. En het zit zo, Ayatollah Khomeini vermoordt een vrouw 

omdat ze haar hoofd bedekt, Amerika geeft een in Iran geboren vrouw 

de kans om een ruimtemissie te leiden.

Nu komt er een ander punt. Hoeveel van deze raketten, die deze dame 

met haar team uitvoerde, zullen de levens raken, die boven ons zijn? 

Hoeveel gewonden veroorzaken ze, waar we nooit aan gedacht 

hebben. Maar we weten dat ze er zijn. Sorry, ze zijn niet allemaal zo 

snel als de anderen, we raken ze soms. Hoe vallen ze? Dragen ze een 

emotie, want we zien hun reactie, we zien hun dimensie.

Dus we hebben de liefde van de Schepper voor ons niet begrepen. De 

emotie, die het fundamentele punt is van de reactie van de 

manifestatie. (:54). We hebben overwogen hoe het komt, we hebben 

overwogen hoe het een bereik kan hebben. Maar we hebben niet 

overwogen hoe de interactie van de velden met die C14 en H emotie 

creëert, die op een bepaald punt het teken geeft aan het plasma van 

de STM, is het tijd om je te manifesteren. Anders ben je een losse 

kogel, die nooit stopt.

De mens moet de kracht van de emotie begrijpen. Dit is waarom ik in 

al het onderwijs vanaf het begin van de tijd altijd zei, waar is de emotie. 

Zonder emotie kun je je liefde niet tonen, zonder emotie kun je je 



woede niet tonen, zonder emotie kun je je lijden niet tonen. Het moet 

in interactie zijn met de dimensie van het plasma, dat het dimensie 

geeft om zich in welke vorm dan ook te manifesteren.

Dus, emotie heeft een veldsterkte, emotie heeft een dimensie. En als de 

mens die emotie eenmaal begrijpt, kan de mens een parallelle en 

gemeenschappelijke noemer aanbrengen tussen de STM en de STP 

van de mens, dan wordt de mens een passagier van het universum 

zonder einde.

Fontein van de jeugd, eeuwig leven. Zo leeft de Schepper.

Het is de manier waarop wij als mensen het niet begrepen hebben. We 

noemen het, psychosomatisch. Ik haat mijn kind, ik geef mezelf een 

prostaatkanker. Voilá. Hoe komt het dat je het begrijpt in de dimensie 

van lichamelijkheid, maar niet in de dimensie van het plasma, dat die 

lichamelijkheid creëerde? (:56).

Gisteren, toen ik daar zat met onze Kenniszoeker zei ik, het zal nooit 

begrepen worden door de Mens. Ik ben er, ik voel dat ik er ben, maar ik 

ga nergens heen. Eerst legde ik een gewicht op je rug dat je hier hield, 

ik toonde je, ik bedekte de dimensie tot verbinding met de Aarde, tot 

dimensie van de zwaartekracht, om je onvermogen te begrijpen, om te 

begrijpen wat er bij komt kijken. Ik haal het eruit, je ziet de dimensie, 

maar je hebt de emotie niet begrepen.

Je bent zo hongerig om te gaan, dat je de contactsleutel vergeet. Hoe 

manifesteer ik mezelf? Wat is het doel van mijn reis? Reis ik om naar 

een nieuwe plek te gaan, niet alleen om er te zijn, maar om de 

anderen het proces te leren. "Ik" is irrelevant. De liefde van "mij" voor 

de mens is belangrijker dan mijzelf. Ik heb nooit gevlogen, omdat ik 

de emotie nooit begreep. Ik heb nooit de fundamentele essentie van 

de Schepping begrepen.



Anders ben ik nog steeds een straal, een plasma dat door de dimensie 

van onwetendheid reist.

Dit is een van de punten die velen van jullie moeten begrijpen om 

passagiers van het universum te worden. Om van New York naar 

Londen te kunnen reizen. En dan hebben jullie nog niet eens het 

andere deel begrepen van het reizen door de Ziel, door de emotie van 

de Ziel. Dan voelt je geliefde je in haar hart, in zijn emotie. Ik voel het in 

mijn hart. Hoe vaak heb je niet gevoeld, tegen jezelf gezegd, ik voel dat 

er iets mis is. Ik voel dat er iets gaat gebeuren, (:58). iets in mij zal 

komen. Maar je begrijpt de Ziel van de emotie van de minnaar niet, of 

het ding dat gaat gebeuren is al aangekomen in je hart, in de 

plasmadimensie van de velden, die zich omzet in lichamelijkheid. Maar 

omdat je de kennis niet hebt, omdat je het niet begrijpt, kun je het niet 

overbrengen naar je Ziel, dat het de manifestatie en dimensie wordt, in 

de dimensie van de Schepper, in de dimensie van het Universum, en 

het dan gebruiken.

Dan zie je een man aangereden worden door een auto, hij staat op en 

loopt weg. Je zegt, hoe is dit mogelijk? Omdat het STP op dat moment 

de controle aan de Ziel heeft gegeven. Je bestaat niet in de dimensie 

van lichamelijkheid, omdat de liefde van het STP om de Ziel te 

behouden zo sterk is, dat het alles opgeeft dat de Ziel het overneemt. 

En dan kom je onmiddellijk terug, je komt terug. Deze dingen waren 

voor jullie sprookjesachtig, maar kijk nu naar zoveel camera's over de 

hele wereld, die jullie zoveel ongelukken laten zien. Hoe komt het dat 

deze man wordt aangereden en hij loopt? Nu begrijp je het proces. Nu 

begrijp je de liefde die de STP aan de Ziel geeft, je neemt het over tot 

we zien, tot je me eruit haalt en dan neem ik het over. Hoe komt het 

dat je dit niet voor jezelf kunt doen in de bewustzijnsdimensie van het 

gedrag? Is dit een ander mysterie van het leven, dat de mens moet 

begrijpen, vertrouwen in de Ziel?



Hoe komt het dat je het op het punt van het ongeluk wel doet? Dan ga 

je naar je werk in New York. Je hebt een theepauze in Londen met je 

geliefde, dan ben je in Peking voor de lunch, (1:00). dan ga je terug naar 

Hawaï voor een middagdutje, morgenochtend terug naar New York. 

Want er is geen tijd in de ruimte. Jij bent het die de tijd maakt, jij bent 

het die de ruimte maakt voor de manifestatie van P, of voor de 

dimensie van de STM om het over te nemen.

Dan begrijp je nu waarom we de laatste drie of vier maanden met je 

blijven spelen. Kom, kom en speel. Kom en ontmoet ons op de 16e, 

kom en ontmoet ons op de 19e, kom en zie. Het is niet voor jou om de 

smaak van het eten te voelen, of om te zien wat je met een leider kunt 

doen. Het is voor jou om vertrouwen te krijgen. Het is voor jou om te 

begrijpen, ik kan de dimensie van emotie brengen, en dan een 

daarmee raak ik niet verslaafd aan die emotie.

De enige emotie waaraan de mens ooit verslaafd zal raken, en waar hij 

niet onderuit kan, is, net als het DNA, de emotie van de liefde, die de 

essentie is van de toewijding van de Schepper aan Mitra. Vergeet niet 

dat Mitra de Schepper niet zou kunnen liefhebben als Hij de emotie 

van de liefde voor Hem niet zou ontvangen. De Schepper is de bezitter 

van alles, en de Mens de omzetter van sommigen. Als je dan denkt dat 

de liefde tussen de STP en de STM zo sterk is, dan begrijp je misschien 

wie Mitra is en wie de Schepper.

Als je deze zin begrijpt, zoals Mohammed zei, zegen zijn naam, 

“Esselamu aleykum wa rahmetullah wa berakatuhu " dan is er geen 

leraar meer nodig. (1:02). Maar de mens heeft dit niet begrepen. De 

mens heeft de dimensie van emotie niet begrepen. Er is geen 

lichamelijkheid, er is geen dimensie van bestaan als leven in het 

universum, als je geen emotie draagt. Die emotie moet worden 

overgedragen in het gedrag en de gedachten. Dit is het ethos van 

Mitra, doe goed... en de rest van wat de Christenen noemen, wat de 



"drie koningen gaven." Omdat ze het nooit begrepen hebben. Het 

koninkrijk van de Schepper is het gedrag en de ethiek van zijn leven, 

die Mitra ons bracht in de Zoroaster. Humata, Hūxta, Huvarshta; 

betekent perfect, correct. Praat, denk en doe het juiste. En dit is het 

pad naar het leven. Dit is een pad waar je van de straal naar het veld 

komt, en van het veld naar emotie. En dan wordt het een dimensie van 

de Schepping.

In het levensproces, in het proces van de dimensie van begrip, zal de 

mens de waarheid gaan begrijpen. Dan heeft de mens geen goed 

nodig. . Niet nodig om iemand aan het kruis te hangen, of aan de muur 

te schieten. (1:04).

Een van de vreemdste dingen voor de mens om te begrijpen, is de 

derde dimensie in het scheppingsproces, namelijk emotie. Die zelf 

ontstaat uit de interactie van het veld van het Universum. En het 

Universum ben jij, want zonder die dimensie van de emotie besta je 

niet om je bestaan in jezelf te bevestigen. Je moet eerst de 

bestaansdimensie in jezelf bevestigen, zodat je je naar buiten toe kunt 

manifesteren. Je kunt geen lichaam hebben als het hart niet werkt en 

er niet is. Het is er niet leven, het is gewoon een object. Het is gewoon 

niet-bestaan. Want dan wordt het niets, je legt het in de kist en je ziet 

er voor altijd geen teken van.

Dan komt het grote punt voor de mens. Hoe ga ik als straal, wordt een 

veld, en dan emotie en dimensie van de Ziel en de P? De manier 

waarop je de velden van het plasma van een Mens hebt gecreëerd, de 

lichamelijkheid als kinderen van Mitra. Nu moet je begrijpen hoe die 

velden te creëren, die de emotie van Mitra worden. En als je dat 

begrijpt, als je dat begrijpt, dan heb je het ware "Koninkrijk van de 

Schepper" betreden, want je zult denken en doen, in zekere zin, 

dezelfde taal spreken.



Dan begrijp je het. Je noemt het, doe goed, handel goed, en de andere, 

denk goed. (1:06). Je bent een H, je bent een C14, dan ben je een 

emotie. En alle drie moeten perfect zijn voor een perfecte manifestatie. 

Misschien hebben we het mysterie van de Schepping geopend in 

dimensie van de wereld van de Mens, maar in essentie van de 

Schepper en zijn Schepping.

Nu, voor jou komt een punt. Heb ik je niet een drievoudige MaGrav 

gegeven? Is de driestapelaar MaGrav niet hetzelfde als, een om de 

straal te creëren, een om een veld te creëren. en een voor interactie 

van de twee creëert de emotie, de velden van het bestaan, het plasma 

van het leven. En als je ermee kunt interageren, begrijp je dat het er is 

om je te dienen met je emotie. Zou het goud zijn, zou het geliefde zijn, 

zou het een bloem zijn.

Vele malen toen ik naar de MaGrav units keek, zei ik, deze mensen zijn 

gewoon zo fysiek. Je zet de ene spoel in de verkeerde richting naar de 

andere, je ziet het licht niet. Je MaGrav werkt niet omdat de straal 

ontbreekt. Je zet de verkeerde richting, en de tweede is je veld er niet. 

Hoe verwacht je te leven zonder C14? En als het gaat om interactie 

met elkaar in de eigen ruimte, creëer je de derde dimensie, die emotie 

is, die leven geeft aan de manifestatie van je bestaan. (1:08).

Nu, misschien begrijpen jullie als Kenniszoekers de "drie 

koningen," die ze de drie geschenken brachten, zit in jullie 

MaGrav. Je hebt het nooit begrepen. Je zoekt nog steeds naar 

energiebesparing en het niet betalen van een 

elektriciteitsrekening. Maar je snijdt eigenlijk vanaf de basis je 

eigen stroomvoorziening van je eigen Schepper af. Omdat je nog 

steeds kijkt naar de dimensie van lichamelijkheid.

Zoals gewoonlijk, als je met een klein kind speelt, met speelgoed, is het 

gewoon speelgoed voor zover hij het kan begrijpen. Als de oudere 



komt, is het een raket, en als de vader komt is het een ruimteschip. 

Maar in feite is het hetzelfde speelgoed. Verschillende begrippen 

spelen op een andere manier met hetzelfde speelgoed, en genieten op 

verschillende manieren van zijn voordeel. De ene droomt "boem, 

boem," en de andere droomt van de diepe ruimte en waar het me kan 

brengen, ik word een passagier van het U. Maar in feite is het nog 

steeds hetzelfde speelgoed.

De mens moet de kennis begrijpen, de mens moet het 

scheppingsproces begrijpen, dat wij op een eenvoudige manier 

uitleggen. Dan vraag ik me af hoeveel van jullie de volgende stap in 

het proces van de leer zullen begrijpen. Dan creëert een collectieve 

interactie van de velden die dimensie van de Schepping.

Misschien heeft het onderwijs van vandaag je ogen geopend voor een 

andere dimensie van het leven. (1:10). Sluit je aan bij het onderwijs van 

29 april. Op een bepaalde manier, ontmoeting met verslaving van de 

ruimte, en begrip van onze verslaving in de dimensie van P. Ieder 

neemt er uit wat hij wil, ieder gaat weg met wat hij denkt dat hij wilde. 

Maar in feite is niet alles hetzelfde.

Hartelijk dank voor vandaag, en ik hoop dat u vandaag een van de 

grootste mysteries van de Schepping heeft begrepen. Maar de mens 

moet nog steeds zijn eigen Schepping begrijpen, en zijn eigen 

omzetting van lichamelijkheid naar energie, waarbij de lichamelijkheid 

zelf deel uitmaakt van dat energiespectrum. We nemen een kleine 

pauze, we komen terug en we beantwoorden enkele van de vragen, 

die voor ons een mysterie zijn geweest. Als we het onderwijs van 

vandaag hebben begrepen. Rick, als je een pauze wilt nemen, maak 

dan wat meer reclame voor de lichamelijkheid van de mens en kijk 

wat we met de STM voor elkaar krijgen.



Pauze 479e KSW 30 maart 2023 (1:16).

K- We willen iets nieuws voorstellen aan de Kenniszoekers, wat op de 

achtergrond is gebeurd, en de Keshe Foundation is bevoorrecht. Wij 

denken dat het de juiste tijd is om naar buiten te komen, zodat u 

begrijpt hoe sommigen van u Kenniszoekers werken, en hoe u 

deelneemt en andere Kenniszoekers steunt zonder dat zij het weten of 

zij het weten. Stichting Keshe ontvangt veel verschillende manieren 

om anderen Kenniszoekers te steunen, of om dingen te brengen waar 

anderen van kunnen genieten.

En meestal vinden we een plek waar we mensen vinden, we krijgen 

mensen, bijvoorbeeld in sommige van de bijeenkomsten die we de 

afgelopen weken hadden, (1:18). of in de conferenties, een Kenniszoeker 

sponsort of koopt een kaartje en zegt, geef het aan wie het leuk vindt 

en het niet kan betalen. Ik betaal voor twee. We hebben Kenniszoekers 

die het welzijn op deze manier steunen. Ik heb geen kanker, maar ik 

wil niet dat iemand anders kanker krijgt, of hij heeft kanker kunnen we 

helpen. En we geven dit aan onze artsen, en we geven de faciliteit op 

verschillende manieren, en ze kijken ernaar.

We ontvingen de donatie voor 4 Parkinson gevallen van een 

kenniszoeker. Wij danken hem voor zijn ziel en de manier waarop hij 

steunde. En bijvoorbeeld, zeer recentelijk, een van onze Kenniszoekers 

die een specifieke weg insloeg met de dokters, zag dat er op dit 

moment niets gedaan kon worden. Hij zei, gebruik het voor een 

andere kenniszoeker als ze het nodig hebben. Dus we vinden, we 

wijzen toe, we geven het als een geschenk en een steun.

Maar er zijn andere manieren waarop kenniszoekers dingen steunen of 

aan de Stichting geven om te gebruiken. We accepteren geen 

eigendommen. We accepteren geen land. We hebben zoveel 

aangeboden gekregen land door de jaren heen, en God weet, 



gebouwen. Het heeft niets met ons te maken. Wij hebben niets te 

maken met onroerend goed. Als ik ze vertel dat ik geen rust heb... Hij zei: 

Meneer Keshe, ik geef u 700.000 vierkante meter, het is eersteklas 

onroerend goed. Wat moet ik ermee? Het wordt nog een last om aan 

deze planeet vast te zitten.

Maar soms krijgen we dingen die andere kenniszoekers kunnen 

gebruiken. We brengen dit naar buiten zodat u het kunt zien en 

misschien begrijpt wat u voor de anderen kunt doen. We hebben een 

Kenniszoeker die bepaalde dingen aan de Stichting heeft betaald. En hij 

heeft ons gevraagd het te geven aan degenen die het nodig hebben. 

Rick, kun je de lijst ophangen? Ik denk dat je hem van de webmaster 

hebt gekregen. (1:20). Deze items zijn betaald door een andere 

Kenniszoeker.

En het is er voor jullie kenniszoekers, als je het wilt en niet kon betalen. 

Maar het is niet alleen dat, omdat het er is, dan pak ik het. Het is voor 

jullie om wat ik noem, van te genieten. Kun je dat scherm met ons 

delen, Rick? Ja, het komt hierheen. Slechts een seconde.

K- Het is een donatie aan de Stichting. En als je denkt, je kent 

iemand die er baat bij kan hebben, maar het is te verlegen om het 

te vragen, of het is iets wat je wilde, maar niet kon betalen, of het is 

iets wat je wilde, maar het was niet de mogelijkheid om het te 

krijgen. Deze items

zijn volledig betaald door als donatie van een Kenniszoeker aan de 

Stichting. In plaats van dat wij kiezen, laten we het aan u over om te 

kiezen. U kunt zelfs kiezen en een donatie doen met wat u zich kunt 

veroorloven, ook dat gaat naar de Stichting. Maar we hebben de 

financiering hiervoor volledig rond, we zoeken er geen geld voor. Als u 

denkt dat u ze kunt gebruiken, of iemand kan ze gebruiken. De 

gebruikelijke gang in de Keshe Foundation.



Dit gaat veel tijd kosten, maar het start een nieuwe cyclus die we 

kunnen inzetten. Je neemt niets mee als je Ziel reist. Maar je kunt een 

voorwaarde scheppen voor een Ziel om comfortabel te reizen, zoals ik 

het altijd noem. Dus, stuur naar de gebruikelijke plaats gezondheid@... 

de gebruikelijke plaats die we zetten. En zeg, dit item wil ik graag, 

(1:22). Ik ben bereid te betalen voor de porto en het pakket, al betaald. 

We hoeven het alleen maar te versturen. Als er in sommige gevallen 

porto nodig is, zullen we zeggen, kunt u de porto betalen? Het is dus 

een donatie van een KF Kenniszoeker, en we danken hem voor zijn 

vrijgevigheid. En het is er voor je als je het nodig hebt, kijk naar het 

artikel, en er staat wat het is. Wilt u het lezen Rick, wat er beschikbaar 

is en wie het zou willen hebben, het zal een genoegen zijn om u het te 

laten ontvangen om ervan te genieten. Wil je doorgaan, alsjeblieft.

<< Rick leest de beschikbare items >> (1:24).

K- Dus, dit is wat er beschikbaar is, als je het wilt, maar je kon het niet 

betalen, of je kent iemand die het goed zou zijn voor schoolonderwijs 

of ergens, stuur ons gewoon naar hetzelfde adres als gewoonlijk. En 

het wordt gedaan als we het ontvangen. Dus veel van het zullen we u 

vragen we hebben ontvangen, die een van u zal bespreken met 

elkaar, belangrijker om naar toe te gaan. Dus, dit is er één van.

De andere die we hebben is, zoals u weet, in de Keshe Foundation, in de 

tentoonstellingen waar u komt, een aantal schilderijen, en ze zijn te 

koop op de website van de Keshe Foundation. We hebben vier nieuwe 

sets toegevoegd van de Oostenrijkse schilder. (1:26). De Oostenrijkse 

schilder 4 sets zijn deze week aangekomen, en ze gaan als een normale 

verkoop, zoals het geprijsd is. En ze zijn gemaakt door de Gans's, die de 

Keshe Foundation maken, onze lab mensen hebben besloten wat ze 

willen, voor wat, en de schilder heeft het geschilderd. En dit zijn Gans's, 

die worden geproduceerd door de Stichting. En voor een specifiek 



gebruik, en ze zijn prachtig gedaan, zoals u kunt zien. Deze zijn net 

toegevoegd.

Zoals het zelfde, er zijn er veel die gewacht hebben op de drukbeker en 

de, wat ik noem, de suikerbeker, ze zijn aangekomen, dus ze maken 

deel uit van deze ??. Maar we hadden, zoals u weet, acht sets 

schilderijen van een Italiaanse kunstenares, die sommigen van u 

kochten, een aantal van haar werk, en het is klaar. En deze 8 sets zijn 

geschonken door de kunstenaars aan de Stichting. We kunnen ze daar 

houden, en een jaar, twee jaar, wat dan ook, wachten om verkocht te 

worden, en het geld gaat naar de Stichting. Of wat de Stichting heeft 

besloten te doen, en we hebben de kunstenaars geïnformeerd, is deze 

acht schilderijen, ze zijn allemaal geldig aro en ongeveer 3.000 per 

paar, omdat ze tegenover elkaar moeten staan. Of misschien besluiten 

twee van u, één koopt er één in Australië en de ander koopt er één in 

Canada om de velden te dekken, zoals u weet zal het magnetische 

plasma de afstand tussen de twee dekken. Dit zijn de bijpassende 

schilderijen.

(1:28). Deze zijn weg in de aanbieding. Je kunt een bod doen en de 

Stichting beslist wie het ontvangt. Misschien ontvangt 2 personen een 

bod en wij zeggen, wilt u er een? En gaan we voor de Ziel van 

Kenniszoekers. Maak ons geen belachelijke prijs van 5 Euro, of 100 

Euro, of wat dan ook. Maar wat denk je dat deze schilderijen je 

opleveren, en geef het aan iemand, geef het aan de universiteit, aan 

een hogeschool, thuis, aan je zoon, aan je dochter. Doe een bod aan de 

Stichting, u moet de porto en verpakking betalen, en u krijgt het. Deze 

acht sets schilderijen staan daar vanaf vandaag open voor 

aanbiedingen. Je wilt het misschien wel, maar je kunt je geen 3.000 

veroorloven. Je ziet er een waarde in, in welke vorm dan ook. Zoals de 

andere kenniszoeker, koop je misschien alle 8 en zeg je, schenk aan 

anderen. En dan komen we terug bij, ?? ze worden betaald.



Dus als je er één wilt of je hebt voor twee betaald. Ik wil er één, om aan 

iemand anders te geven, een Kenniszoeker krijgt de andere, en creëert 

een liefde tussen die twee. Dat laten we aan u over. Dus, acht sets 

schilderijen die ongeveer twee of drie maanden in de Stichting 

hebben gelegen, zijn aan de Stichting geschonken. En in plaats van 

erop te zitten, delen we ze met jullie. Omdat de velden van de liefde en 

de zorg die is geschilderd moet worden gedeeld, en niet bewaard. En 

dus is het er voor jullie. Zie je, je hebt een connectie, je voelt het graag, 

doe een aanbod via hetzelfde kanaal. Rick als je de link kan plaatsen 

en het kan lezen, (1:30). want sommige mensen luisteren gewoon naar 

dit onderricht op opname. En naar de Stichting en je zult het 

ontvangen.

Zoals u weet, hebben we een donatie ontvangen en een enorme 

donatie, steun, in zekere zin. Van de test, ja, het is een oproep voor 100 

gevallen voor wellness voor onze artsen voor 3.000 Euro. De rest is 

gedekt, ongeacht de aandoening, behalve bepaalde aandoeningen, 

die onze artsen niet zullen doen, zoals kanker, of Alzheimer, Parkinson 

en MS vallen hier niet onder. Voor elke ziekte, elke aandoening die 

onze artsen kunnen gebruiken in wellness, kunt u een aanvraag 

indienen. En als je kijkt naar de conditie waar sommige mensen mee 

komen, ik heb dit, dit, dit. Het is niet goed. Iets eenvoudigs, iets 

enkelvoudigs, niet eenvoudig, dat behandeld en geconcentreerd kan 

worden voor een sessie van zes weken, maximaal om de verandering 

en de resultaten te zien, dat we de gegevens verzamelen. We zijn 

gedekt aan de andere kant, de balans ligt bij jou. En als je mee wilt 

doen, of zoals gewoonlijk, de health@... hoe noem je dat, hebben we 

vorige week opgezet. healthspaceshipinstitute.org. Schrijf ons.

We ontvingen een aantal aanvragen van mensen. Sommige van hen, 

het werd naar mij gestuurd, ik keek ernaar, dit is absoluut. Ik heb elke 

ziekte op de planeet, ik wil de 3.000 gebruiken. Sorry, we zijn hier om 

10 gevallen te krijgen, niet één man met 10 ziektes, dat is allemaal 



irrelevant. Van, ik had een auto ongeluk, tot mijn teen brak vandaag, 

(1:32). Ik heb een plant, of harttransplantatie, en de rest. Het werkt niet. 

Gewoon een beetje gezond verstand, het stelt ons in staat om de 

anderen te helpen. Dus, stuur uw verzoek naar gezondheid, stuur het 

naar de artsen en de voorwaarde aanvraag zal worden beschouwd. En 

de vergoedingen. En kom niet naar ons, we hadden een paar gevallen 

waar... Ik heb deze week gezien, mensen komen binnen, ik heb de 

3.000 niet, kun je me zelfs die 3.000 geven. Het gaat niet werken. Als 

we geld krijgen voor bepaalde dingen kunnen we dat dekken. Maar 

sommige mensen nemen het tot het punt van niet acceptabel, wat ik 

noem, begrip van het systeem voor onze artsen. Ze betalen er hun tijd 

aan, ze besteden veel, het moet, en nu breiden we de dokters uit. Al 

deze artsen moeten de moeite en de tijd die ze erin steken 

compenseren, plus alle kosten dekken van de andere dingen die er op 

de achtergrond bij komen kijken.

Dus, we hebben bereikt, we hebben geaccepteerd door het begrip, dat 

we alles op de juiste manier doen. En we begrijpen dat we het op de 

juiste manier doen. En een aantal mensen zijn al begonnen met dit 

proces van de, vorige week aangevraagde. En het proces gestart van 

3.000 voor bepaalde specifieke aandoeningen die ze hebben voor 

wellness, met onze artsen. Deze worden allemaal gedaan door de 

artsen en niet door de Keshe Foundation. Vooral deze week, hebben 

we alles overgedragen aan de artsen. Het kostte ons tijd om het 

systeem op te zetten, te verfijnen en alles. En vanaf afgelopen dinsdag 

wordt alles nu gedaan door de artsen via hun operatie, en meer artsen 

zullen worden toegevoegd aan deze structuur. Als alle wat ik noem, de 

fine tuning, alles is afgerond, dat ze geen probleem hebben.

Het mooie hiervan is, sommige van de artsen die bij ons komen is, je 

hoeft je niet te verplaatsen van je operatiekamer, je hoeft zelfs je 

slaapkamer niet te verlaten. (1:34). Alles gebeurt op afstand, door jou via 

de operatie op een van de plaatsen waar het systeem zit. En we 



hebben de resultaten gezien. Gisteren, toen we alles overhandigden, 

een aantal van de mensen die het proces met de artsen doorliepen. De 

dokter zegt, dat een kind dat zwaar betrokken was bij ADHD, in een 

kwestie van 8 weken, 10 weken een briljant kind is geworden. Het 

gezin heeft een nieuw kind. Totaal ongeloofwaardig. En het kind wilde 

afscheid nemen, omdat het een laatste sessie was, en zijn leven is 

veranderd. En dat is het mooie aan het wellness systeem van de Keshe 

Foundation.

We veranderden een leven op 10-jarige leeftijd met onze artsen. Nu is 

het een leven van 10 jaar, 30 - 40 - 50 jaar leven, geluk en vreugde, in 

plaats van lijden. En dat is het doel van de nieuwe technologie, om 

vrede en comfort te brengen. En zoals we meer en meer zien, degenen 

die zich bij ons aansluiten voor deze programma's om onze kennis uit 

te breiden, terwijl ze profiteren van de schoonheid van de kennis, 

hebben we de wat wij noemen, de vruchten van ons werk gezien. 

Mensen met aandoeningen die ze zich nooit konden voorstellen, 

kunnen veranderen, veranderen. Mensen, met ongelukken, met 

depressies, met allerlei dingen die bij ons komen op de lange termijn, 

korte termijn inzet. We kunnen niet alles oplossen, maar we leren.

We hebben een kenniszoeker, ze is nu bij ons. Jarenlang een brandend 

oog, en twee of drie sessies, het lijden is weg. Het is zo makkelijk om te 

doen. De nieuwe technologie is niet relevant. Eén is aan de andere 

kant van de planeet, één is op Mars. Een is op een ander zonnestelsel, 

het is een mens, we hebben de kennis, we hebben de toegang tot wat 

we noemen, de gemene deler van het leven. (1:36). Waarom niet?

Dus als je bent of je wilt testen, of iets nieuws aan de kennis van onze 

artsen wilt toevoegen, ga dan opnieuw naar het 

health@spaceshipinstitute. Ik wil, ik heb deze aandoening. Alsjeblieft, 

regel je 3.000 financiën voordat je bij ons komt. Want het heeft geen 

zin onze tijd te nemen zegt, ik ga nu zoeken. Dit neemt veel tijd van 



ons werk, en onze systemen, en onze artsen, en het is niet nodig. Dus, 

er is nog steeds een aantal van de ruimtes beschikbaar voor de 100 

gevallen. En toen kregen we te zien wat er gebeurde met de volgende 

fase van de ontwikkeling. Ik bedank iedereen die op verschillende 

manieren donaties heeft gedaan, zodat anderen kunnen genieten, en 

er bij kunnen zijn.

Zijn er vragen?

V: .. In Brazilië werd in de laatste 20 jaar, (1:38). meer dan 3 duizend ton 

kwik gedumpt in de Amazone rivieren, door de hebzucht van de mens 

in de illegale goudwinning. Een biochemische tijdbom, zoals de 

kwikvergiftigingsramp in de stad Minamata, in Japan. Een tragedie 

aangekondigd in het Amazonegebied voor de natuur, de inheemse 

bevolking en de volkeren van de noordelijke regio van Brazilië, 

slachtoffers van kwikbesmetting. Net als het project van de Keshe 

Foundation met Plasmatechnologie bij de ontsmetting van 

Fukushima in Japan, kunnen wij een project richten aan de 

Braziliaanse regering voor de ontsmetting van deze rivieren in deze 

regio's van Brazilië met behulp van Plasmatechnologie? Wij stellen uw 

begeleiding op prijs.

K- We zijn ons hiervan bewust. En we weten dit al heel lang. Zelfs lang 

voordat de Keshe 

Stichting werd opgericht. In de jaren negentig werd ik door het 

Russische en Kazachstaanse leiderschap, destijds president 

Nazarbayev, meegenomen om naar het meer te kijken en hoe we de 

besmetting van dit meer met nucleair materiaal kunnen veranderen. 

Maar in die tijd hadden de Russen geen regelgeving en dumpten ze al 

het nucleaire afval in één meer.

En het is eigenlijk net zo goed als in een kernreactor afvalbad lopen.



En ik werd in opdracht van de president, (1:40). in de jaren negentig, 

meegenomen om te kijken, om een oplossing te vinden voor het 

opruimen van deze puinhoop, dit meer. En op dat moment gaf ik een 

voorstel aan zowel, die tijd was Jeltsin. En toen was president 

Nazarbayev. Hoe we dit meer kunnen ontsmetten van nucleaire 

straling. 

Precies wat we in Fukushima hebben gedaan.

Fukushima, was er niet, iets wat we gaan doen. Dit werd voorgesteld 

jaren voordat zelfs de Keshe Foundation werd opgericht.

En het is hetzelfde, niet alleen met Amazon, met andere plaatsen. Zoals 

ik het zie in mijn toekomstige werk en samenwerking met de Chinese 

overheid. Deze dingen hebben overheidssteun nodig, begrip en 

interventie van de overheid. En wij zien dit als onderdeel van de 

mogelijke samenwerking tussen de Keshe Foundation en de Chinese 

autoriteiten in de komende maanden en jaren.

Je moet begrijpen, dat in Brazilië, de regering niet geïnteresseerd is 

in iets wat gunstig is voor de burgers, tenzij er iets in de achterzak 

van jullie leiders wordt betaald. Of het nu de gouverneur is, of de 

districtsgouverneur, of God weet hoe het hoger op de ladder staat. 

Ze praten alleen met je als er iets in hun zak zit. Anders, niet 

geïnteresseerd, en inheemse levens zijn irre levant.

De besmetting moet gebeuren op de schaal, die groot en rendabel 

genoeg is om het te doen. Een van de redenen als u spreekt over de 

Fukushima was, (1:42). interessant ik werd opgenomen door de 

Japanse regering en kwam heel snel als onderdeel van het aandeel 

van een bedrijf in Amerika, toen de mensen die binnen de Keshe 

Foundation, eigenlijk samenwerkend met Amerikanen, als een vriend 

van de Keshe Foundation op de achtergrond, de technologie naar 

Californië brachten en het van daaruit tot een shar e in het bedrijf 



maakten, vals patent, en vervolgens onderdeel werd van de activa van 

de Japanners. En daar als Amerikanen.

Waar we de straling hebben omgezet in wit stof goud, en toen 

begonnen ze het in diskrediet te brengen, omdat het niet naar buiten 

mocht komen, en ze zeiden, we hebben er niets over gehoord, de 

schoonmaak van Fukusima.

Het opruimen. Dit is niet alleen Amazonië, er zijn andere plaatsen met 

slechtere omstandigheden dan dit, het moet komen met 

samenwerking, van de nieuwe samenwerking met de Chinese Keshe 

Foundation, de Chinese regering, en de Keshe Foundation wereldwijd. 

Wat wij noemen, wetenschap in ruil voor vrede.

Het heeft miljarden nodig, anders ben je nog steeds bezig met wat je 

noemt, "een kop in de oceaan" werk. En het moet komen als een 

proces van vrede, een proces van gift. Op een bepaalde manier, maar 

het is geen geschenk, kunnen we veel omzetten in andere dingen. Het 

kwik, nuttig voor de natie en zelfs de inheemsen kunnen ervan 

profiteren.

En dit proces is uitgeprobeerd en het werkt heel goed. Als het op zo'n 

manier wordt gegeven dat de inheemse bevolking in plaats van te 

vissen en geen vis te hebben, nu een voorwaarde kan gebruiken om 

schoon te maken, een bestaan te hebben, een goed leven te leiden, 

en dan hun visvangst te doen.

We zullen hiernaar kijken in onze toekomstige gesprekken en 

samenwerking met de Chinese regering, en dan denk ik dat het 

oplosbaar is. (1:44). Het is niet denk ik, ik weet dat het oplosbaar is, 

maar het heeft enorme financiering nodig. En iemand daarbinnen die 

zegt, "we doen het." En met het nieuwe beleid, en Brazilië dat deel 

uitmaakt van de BRICS met de Chinese regering is het uitvoerbaar. En 



ik weet zeker dat de Chinese regering ernaar zal kijken, in 

wetenschap en technologie in ruil voor vrede.

Vrede betekent niet geweren en kogels. Vrede betekent gemoedsrust 

voor de burgers. De vervuiling, het milieu, de natuurrampen, daar zijn 

regeringen voor. We hebben de afgelopen weken rechtstreeks met de 

Turkse president gesproken, hoe we kunnen helpen, en met zijn 

mensen dicht bij hem met de aardbevingsramp. En de eerste vraag was, 

hoeveel zit er in voor ons? Anders heeft het zelfs geen zin om met u te 

gaan praten meneer Keshe.

Mensen sterven en anderen vullen hun zakken. En dit moet komen 

van een correcte regering als president Xi, en de, wat wij noemen, de 

"Zijderoute, één weg en één gordel," moet één vredeswetenschap 

worden, één vredestechnologie en ondersteuning van de regering 

om deze dingen te doen, dat ze gedaan kunnen worden. Het is niet 

alleen. Dezelfde problemen zitten in China, dezelfde problemen zitten 

in Afrika en overal elders. Het is hoe we de technologie veranderen in 

financiële middelen, en wat de vooruitgang in technologie kan 

brengen dat plezier om het te doen. En ik heb dit vele malen gezien 

met de Chinese regering, ook al doen ze dit altijd ten voordele van de 

Chinese natie. Maar het brengt veel veranderingen.

En het is niet de eerste keer dat Chinezen hierbij betrokken zijn. Ze 

gaan jaren terug voordat zelfs u hoorde over de Chinese deelname aan 

het schoonmaken van het milieu. (1:46). Maar op een manier, financieel 

gunstig voor de, hoe je het noemt, de Chinese natie activa, of hoe je 

het noemt, belangen.

Ik zag dit in de jaren negentig, lang voordat One Road One Belt kwam. 

Waar de Chinezen in een van de grote Afrikaanse landen. De Fransen 

en de Britten groeven een mijn, openden een mijn. Ze creëerden, ze 

namen elk koper dat ze uit een mijn konden halen. Zolang het 



winstgevend was, en toen lieten ze het onderlopen. En het werd een 

enorm meer, het was een enorm meer in het land. En de prijs van het 

koper ging van 200 - 400 dollar per ton, naar bijna 4 of 5000 (per ton). 

Het nam een andere vorm aan, maar het was een meer vol.

De Chinezen kwamen, sloten een overeenkomst met de regering, ze 

maakten een paar honderd scholen, ze maakten een paar honderd 

ziekenhuizen, ze bouwden zoveel kilometers hoogwaardige snelweg 

en andere dingen. Ze lieten het meer helemaal leeglopen, en 

begonnen met wat de Britten en de Fransen achterlieten, niet de 

moeite waard was om mee te nemen, naar een zeer winstgevende 

kopermijn. En ze creëerden een heleboel banen, en een deel van deze 

overeenkomst was voor iedereen, Chinese expert, 4 lokale bevolking 

zal worden tewerkgesteld, en worden geleerd hoe het verder moet.

Maar de mijn, het gebied was op lange termijn nuttig voor de 

Chinezen. Dus, in zekere zin hoefden de Chinezen geen mensen te 

laten werken, ze konden het gebruiken, en ze kregen een eerlijk loon. 

Dit was het grootste vreemde ding dat de Britten niet leuk vonden, dat 

de Chinezen een eerlijk loon betaalden in Afrika. Ze leefden niet in 

armoede en de dorpen zijn meer... (1:48).

Ik ging naar dit meer en dit gebied met de Minister van Transport die 

toen dichtbij was. We waren op de zondagse lunch met zijn vrouw die 

mijn kantoren runde, hij zei, Mehran, ik ga je laten zien hoe de 

Chinezen winnen in Afrika. En nu is het mogelijk dat... Het moet iets 

zijn, niet alleen het kwik schoonmaken. Maar het moet, dat het 

gunstig is voor de lokale bevolking om het kwik op te ruimen.

Vergeet niet, je praat over het kwik dat in de rivieren is gekomen. 

Sommige van deze dorpelingen, waren degenen die de mijnen 

bouwden, en het kwik gebruikten om schoon te maken, om het goud 



eruit te halen. Ze hebben er nooit rekening mee gehouden, dat zij en 

hun stam er de gevolgen van zullen ondervinden.

Ik heb deze gezien in Congo. Mensen gaan de bergen in, wassen zich 

en proberen diamanten te vinden. Sommige van de gebieden aan de 

onderkant die besmet raken met al deze, wat ik noem, 

handopgravingen, en ze worden weggespoeld en dan geven ze 

zichzelf de schuld dat ze proberen diamanten te vinden.

Dus, er is een oplossing. Ja. Maar het moet komen van een correcte 

regering met correcte financiering, en niet met een emmer in de 

oceaan. En we zullen in de toekomst zien dat er een groter plan is dan 

deze dingen.

Nog een vraag? (1:50).

V: Reist de STM-man buiten het heelal als hij naar een andere plaats 

reist?

K- Het kan. Dat doet het ook. Hoe denk je dat de andere Zonnestelsels 

en Sterrenstelsels in andere Universums zijn ontstaan? Het is culturele 

uitwisseling noem je het. Als je de veldkrachten van de Aarde kunt 

creëren, die passen in een bepaalde positie en dimensie in het 

Universum, word je er naartoe aangetrokken. Je bent ingesteld om 

erheen te gaan. Natuurlijk.

De aarde is een kwekerij van zielen. En het kan een bloemist niet 

schelen of zijn bloem naar China, Nederland of Afrika gaat. Hij laat 

graag de schoonheid ervan zien en wat hij kan doen.

Wat is het volgende?

V: .. Goedemorgen meneer Keshe. Kijk of mijn gedachtegang 

overeenkomt met wat u zei. Dat is, citaat, alle leringen zijn om ons deel 

te laten worden van de Universele Gemeenschap en voor de Mens om 



het dorp van de Aarde te verlaten, om niet langer geketend te zijn met 

de herhaling van bepaalde handelingen. (1:52). Unquote. Kunnen we 

geboren en gedesincarneerd en opnieuw geboren worden enzovoort, 

beschouwen als een verslaving?

K- Op deze dimensie van de emotie van de Schepping, ja. Maar je bent 

niet geïncarneerd als een hond of een kat.

Nog een vraag?

Vraag: ... Meneer Keshe, over dieren, en vogels, etc, als boodschappers. 

Mijn hond is drie maanden geleden overleden, en toen ik haar naar de 

dierenarts bracht, twee dagen voordat ze vertrok, zag ik een 

lichtgevende blauwe ring rond haar neus. Toonde ze me haar ziel om 

me te vertellen dat ze wegging? En voorzien ze hun dood? Ten 

tweede, kan de Ziel reïncarneren in een bestaande hond die al een jaar 

oud is? Ik heb ook ervaren wat je zei over je mooie moeder met 

betrekking tot vogels, als boodschappers bij twee gelegenheden met 

dierbaren die reizen. Heel erg bedankt.

K- We weten altijd, op zoveel manieren, van de reis. En sommigen van 

ons zijn ontvankelijk om te begrijpen wie er doorheen gaat en wie er 

doorheen zal gaan. (1:54). En misschien is er een licht op de neus van 

het dier geweest, als de Ziel zich heeft uitgebreid en een veld in die 

dimensie en positie heeft gecreëerd dat je zou kunnen zien. Ja, het is 

heel goed mogelijk.

Het is, we zullen het als mogelijkheid zien. Vertellen ze het ons? Ja, 

natuurlijk doen ze dat. Maar zoals ik al zei, vele malen, we kunnen 

Zielen accepteren. Maar het moet geaccepteerd worden door de Ziel 

zelf, om de Ziel te accepteren. Anders is het een chaos.

En zijn technologieën en kennis die gebruikt kunnen worden om een 

Ziel die niet gewenst is, op te vangen of te verplaatsen. Als een Ziel in 



de Ziel van een ander dier gaat, en hij is niet welkom, moet hij een 

nieuwe plaats vinden. Het is een gravitationele magnetische plaatsing, 

of je kunt een andere conditie creëren die gunstig is voor die vorm van 

wat ik noem, een invasie, zodat hij zijn eigen nieuwe plek kan vinden. 

Maar er is veel begrip voor nodig. En heeft veel medewerking nodig 

van de wat ik noem, "inwonende Ziel." Anders werkt het niet.

Oké, we hebben twee vragen die op elkaar lijken. Dus misschien 

kunnen we ze combineren. (1:56). ... In 168 en 169 KSW verdiept u de 

kennis over aminozuren met prachtige afbeeldingen die door Dr. Klaus 

beschikbaar zijn gesteld, en u legt het verschil van krachtvelden uit 

aan de hand van verschillende soorten zout, en u spreekt over dit 

verschil van krachtvelden, dat de mens moet begrijpen om zich in het 

Universum te manifesteren. Dan spreekt u over de verandering in 

huid- en oogkleur van de mooie mensen, schizofrene mensen, volgens 

de Ziel die in het gesprek aanwezig is, en dat zij verschillende 

veldsterktes en emoties absorberen.

Kunt u iets meer over deze kennis vertellen? En Jarad's vraag is, hoe 

kun je kracht diepgaand begrijpen?

K- We creëren manifestatie volgens het zoutgehalte. Maar je moet 

begrijpen dat de mens verschillende woorden gebruikt voor hetzelfde. 

Jij noemt het zoutgehalte. Je noemt het, zwaartekracht. Je noemt het 

traagheid. Maar in essentie is het de sterkte van de absorptie die in 

evenwicht komt met de absorptie door de omgeving, die leidt tot 

manifestatie. Dus, wanneer we ons manifesteren in een omgeving, 

beslist het zoutgehalte, (1:58). wat we manifesteren in de vorm en de 

gedaante in die zwaartekracht magnetische velden.

Als je Gans hebt gemaakt, volg je soms de instructie tot op het bot, en 

soms werkte iets niet, maar het werkte eigenlijk wel, omdat... je kunt het 

niet zien, maar het is op een andere manier. En je gebruikt niet het 



juiste zoutgehalte, of de juiste draad, dus het werkt niet, ik kan niets 

maken. Op dit moment hebben we dit probleem met veel van onze 

kenniszoekers die deze kits proberen te maken. Ze zeggen dat ze niet 

kunnen produceren, en nu moeten we de plaat veranderen, we doen 

dit, we doen dat.

Maar het feit is dat je voor de manifestatie van de velden twee 

voorwaarden hebt, een is lokaal, en een is milieu. Veel van jullie 

hebben Gans's in huis en jullie produceren mooie CO2 in het begin. En 

dan gaat het naar het niets. Omdat, weet je wat je deed? Je nam de 

Gans's eruit en je deed het in de pot, je nam het eruit, je deed het in de 

beker, je deed het ergens anders in, je droogde het. Maar, hallo. De 

afstand tussen waar je de nieuwe Gans's probeert te maken, en 

degene die je eerder maakte is een paar centimeter, paar meter. En de 

CO2 balans in de kamer is veranderd. De kerel heeft geen honger 

meer, dus kun je geen productie meer zien. Omdat er niets in de 

omgeving is om de conditie van verandering te creëren. Zelfs je deed 

dezelfde koperen plaat, je deed dezelfde Nano coating, je gebruikte 

hetzelfde zout. (2:00). Maar nu verander je het zoutgehalte een beetje, 

of je voegt een beetje alkaline toe en, oh, het begint te werken.

Je moet dus bij elk werk rekening houden met twee dingen, één 

lokaal en één milieu. En als je hiermee rekening houdt, dan word je 

goed in het produceren van dingen. Anders werk je in een kleine 

keuken, daar kun je niet alle kruiden en groenten in kwijt, daar is de 

ruimte niet voor. Maar je zet één materiaal, dat een zeer sterke geur 

heeft, je kunt de anderen niet ruiken. Als je binnenkomt, ruik je alleen 

dat ding, de keuken, de geur van dit, want ik heb er een klein pakje 

van. Dus het is niet alleen wat er in dat kleine pakje zit, maar het is wat 

een omgevingstoestand teweegbrengt. En dit is wat jullie als 

Kenniszoekers moeten begrijpen.



Zou je Ziel zich manifesteren in de dimensie van P op een bepaald 

punt in het Universum, als het gravitatieveld stre ngth in die positie, 

of wat wij noemen, saliniteit van de juiste orde is, ja, je ziet de 

Gans'en, ja je ziet je Ziel als een andere creatie.

Je moet de kennis een stap verder brengen. De schepping van 

honderden miljoenen en miljarden sterren in één G alaxy, is niet 

anders dan de schepping van honderden miljoenen van de plasma's in 

jouw Gans-doos. Vraag jezelf af, welke veldsterkte de Schepper heeft 

gebruikt, dat zoveel Gans'en als de sterren hebben geschapen in deze 

doos van de wat wij noemen, Melkweg. Dat is alles wat de Melkweg is, 

een doos zonder muur, (2:02). maar met een specifiek gravitationeel 

magnetisch veld of zoutgehalte, dat anderen kunnen evenaren of 

manifesteren in een bepaald punt, tijd, sterkte en positie.

We begrijpen dus heel gemakkelijk de implicatie van de vraag en de 

toepassing ervan. Als je creëert, wat we beginnen te tonen, en er zijn 

processen gaande die getoond moeten worden. Als je iemand nieren 

ontneemt, of iemand die met één nier is geboren, kun je de juiste 

zoutveldsterkte creëren, zodat de tweede nier met al zijn verbindingen 

zich in het lichaam van de mens zal manifesteren. Je hebt geen 

transplantatie nodig. 

Maar de kennis van de Mens is er nog niet.

Nog een vraag?

V: Zou het gemakkelijker zijn om de werking van het Universum en de 

Ziel te begrijpen als we uit ons lichaam konden stappen en het konden 

ervaren? Is dit het doel van de Enhancement Unit?

K- Ja, en ja, en ja. Volgende 

vraag.

R: Oke, (2:04). U gaat vrij snel door deze vragen hier Mr. Keshe. Nog één 

open hier, die is van Kurt uit Duitsland. En de vertaling is, hallo, meneer 



Keshe en aan allen. Kunt u een update geven over de Gas Electric Unit 

en de levering daarvan? Bedankt, en dank aan jullie allemaal.

K- Zoals we al zeiden, dat zullen we. Zou online moeten zijn om in het 

tweede kwartaal te leveren. We hadden veel, zoals gewoonlijk, 

"ontwikkelingen," en producties en andere dingen. De Gasproductie 

Energie, we hebben het hoofdproces gedaan. Maar in het tweede 

kwartaal zouden we het moeten kunnen leveren. Het is veel 

eenvoudiger gemaakt en zelfs onze eigen kenniszoekers die eraan 

werken hebben niet gezien hoe eenvoudig het is geworden. De 

productie van deze dingen duurt niet lang, zodra ons team het ding 

afmaakt en dan verpakt.

Het is wat je noemt de Plasma Home Enhancement Unit, de kleine, 

de grijze dozen. We testen en vinden dingen, en gaat dan door de 

controle met hoe je het noemt, voor certificering ??. Het hele proces 

gaat als volgt. De eerste eenheid wordt ingediend voor productie van 

het gas, en de wat je noemt, conversie van de productie van 

elektriciteit. (2:06). We produceren genoeg, nu is het gewoon in 

zekere zin, de cyclus van de productie afmaken. Het produceren van 

het Gans gas is nu net zo makkelijk als drinkwater voor de mensen 

van de Keshe Foundation. Het is gewoon hoe we het in de juiste 

volgorde moeten zetten en de andere dingen controleren en de rest, 

en het zal er in de komende paar weken zijn.

R: Over drinkwater gesproken meneer Keshe. Denkt u dat mensen 

moeten experimenteren met bekers en zo, die voor plasmatische 

voeding zijn in deze tijd dat er wat experimenten aan uw, aan uw kant 

gaande zijn, met de plasmatische voeding en wat niet?

K- Ze kunnen doen wat ze willen. Wat mensen doen. 

R: Zou het interfereren of kruisbesmetting hebben?



K- Nee, Niet echt. Het moet niet omdat het, je hebt net een andere 

voorwaarde gecreëerd.

In de komende tijd zullen we ons concentreren op de ontwikkeling 

van ons werk. We zullen zorgen voor een technologie om water te 

creëren, regen. Maar een van mijn grootste angsten is, zodra je deze 

technologie introduceert, de hebzucht van de mens kennende, zullen 

ze het gaan gebruiken in woestijnen. Ze zullen het overal blijven 

gebruiken, alleen maar om regen te creëren. (2:08). En dit zal onbalans 

brengen in het natuurlijke leven van deze planeet.

Met de plasmatechnologie is het net zo eenvoudig als water drinken 

om een omgeving dagenlang te laten regenen. Maar wat ik niet 

graag doe om technologieën als deze te introduceren, is het 

misbruik dat in zeer korte tijd enorme veranderingen teweegbrengt. 

Dus, waterproductie is geen probleem. Misbruik ervan is mijn 

grootste zorg.

Tenzij we afleveren wat we de afgelopen weken deden, met het 

plasma. Jullie... hadden de meeste van jullie gevoelens. Dan, ja. Het zal 

de moeite waard zijn om het te doen en de nieuwe technologieën vrij 

te geven om samen te vallen en deel uit te maken van deze 

ontwikkeling.

R: Over het ontstaan van het water, of in het geval van het 

voedingsproces, het ontstaan van het speeksel, het water van de 

mond, of in zekere zin het water van het lichaam. Was een interessant 

onderwerp in de Keshe Plasma Reactor Groep. Ik vraag me af of u daar 

wat over kunt zeggen, vooral in verband met de opmerking die u 

vandaag maakte over, ik citeer, "de supersnelweg van de H". En we 

weten dat speeksel, (2:10). of water, of die Gans van water is H, O mix, 

vermoedelijk. En we weten dat er H in de ruimte is, u zei dat vele, bijna 

een decennium geleden, of waarschijnlijk meer dan een decennium 



geleden nu, over het H atoom in de ruimte, het nemen, de velden 

ervan bestaan uit, weet je, misschien een meter rond dat ene atoom.

En omdat er dus meer dan één atoom H is, en in elke kubieke meter 

ruimte, staan alle H-atomen met elkaar in verbinding, ze schuren 

allemaal tegen elkaar aan, zou je kunnen zeggen.

Hetzelfde geldt voor ons speeksel. In de mond hebben we H2O, en het is 

onderdeel van de informatie-snelweg van het, wat men noemt, het 

grootste orgaan van het lichaam, de... interstitiële vloeistof van het 

lichaam. Dus, het lijkt erop dat we een supersnelweg hebben zowel 

binnenin ons, als in de ruimte, en ik vraag me af of u de gaten daar een 

beetje kunt opvullen, of ga ik te ver?

K- Je gaat te ver, maar niet te ver. Het is dichtbij genoeg. Je moet 

begrijpen, speeksel, of water het is een hulpmiddel, het is niet het 

einde. Dus jij beslist hoe dit gereedschap zich manifesteert als water, 

als speeksel, als een veld, dat zich manifesteert in een toestand, die 

andere plasma's toestaat erin te zweven. We noemen het, vloeibaar. 

(2:12). Dus wij beslissen, of onbewust beslist ons lichaam het 

zoutgehalte en wat wij nodig hebben en wat voor ons schept.

Deze ervaring is waarschijnlijk bij velen van jullie gebeurd, je loopt met 

je vrienden, ze zeggen, oh, we willen naar MacDonald's, en je hebt er 

geen zin in. Maar ze maken zich schoon om naar binnen te gaan. En u 

zegt, oké, ik kom binnen we nemen een MacDonald's. Maar het feit is 

dat een van de mensen bij u het magnetische zwaartekrachtveld heeft 

dat overeenkomt met de geur, het emotieniveau van wat er in de 

winkel is. En u bent gewoon slaaf van hen en loopt gewoon door. Ik 

weet niet waarom ik hier ben.

We creëren een zout gravitatieveld sterkte, die overeenkomt met 

dichtbij genoeg, aan iemand dichtbij genoeg om lief te hebben, of 

iemand, of onszelf tegelijkertijd, hetzelfde voelen. Oh, ik wilde je vragen 



om te gaan lunchen. Oh, ik dacht hetzelfde, ik zeg, ik wil daarheen. Ik 

dacht eraan om daarheen te gaan. Dus, honger brengt een specifieke 

gemene deler, emotie. En dan door ernaar toe te gaan geef je de 

lichamelijkheid, jij en je vriend. Wij bekijken de wetenschap van het 

leven in een andere hoek dan de Man doet, en daarom ziet het er zo 

vreemd uit.

Nog een vraag?

V: .. De Bijna Dood Ervaring. Wat klopt er niet in deze ervaring van 

mensen en anders met de Keshe Eenheid? (2:14).

Een groot verschil. We brengen je niet dicht bij de dood, maar bij het 

leven. maar verbonden met de lichamelijkheid in de dimensie van de 

STP. Bijna dood ervaringen, alleen dat je door het hele proces gaat. 

Maar het laatste been trekt je terug met wat het lichaam niet voor je 

besloten heeft om te gaan.

Nog een vraag?

R: Ik hou van die term "bijna levenservaring." En ja, dat is een goede. 

Ik zie geen openstaande vragen. Dit is verbazingwekkend. En er zijn 

geen handen omhoog gesprongen, zelfs niet in Jalal. Dus ik weet niet 

zeker wat ik moet zeggen Mr. Keshe.

K- Dat is goed, we kunnen het een vroege dag noemen.

Je hebt zelfs mijn vraag beantwoord. Dus ik denk dat je er vandaag 

vanaf bent.

K- Dat is goed. We hoeven geen drie, vier of vijf uur of wat dan ook. We 

proberen het leerproces af te ronden nu we een nieuwe doos van 

Pandora voor je hebben geopend, wat wij noemen, de emotie. En de 

essentie van emotie binnen de dimensie van de Universele velden. En 

dan zullen we zien hoe de mens hier zijn voordeel mee kan doen, dat 



het zijn terugkeer garandeert naar de puntbron van het leven waar de 

oorspronkelijke Ziel werd geschapen.

Hartelijk dank. (2:16). En hopelijk zien we jullie volgende week. En 

alsjeblieft, laat het ons weten als je wat je noemt, apparatuur 

duidelijk nodig hebt. En hoeveel van hen en wat dan ook. En over 

wat we noemen, de 100 gevallen, die er zijn, als je een soort van ?? 

wellness voor onze artsen om naar te kijken. Dank je wel Rick. Dank 

je. Tot volgende week.
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